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Fapte de vrednicie muncitorească
Receptivi la comandamentele majore ale celui 

de-al doilea an al cincinalului actual, mobilizîndu-se 
intr-un spirit de înaltă exigență comunistă, minerii, 
toți oamenii muncii din Valea Jiului dau expresie 
— prin fapte rodnice de muncă — hotărîrii ferme 
de a înfăptui indicațiile și sarcinile formulate de 
secretarul general al partidului, tovarășul NICOLAE 
CEAUȘESCU, în cuvîntarea rostită în încheierea 
consfătuirii de lucru pe probleme economice de la 
C.C. al P.C.R., de a-și intensifica eforturile pentru 
îndeplinirea în cele mai bune condiții a planului pe 
luna aprilie și cel de-al doilea trimestru al anului în 
curs, întîmpinind astfel cu amplă angajare muncito
rească apropiata sărbătoare a zilei de 1 Mai.

Prin creșterea productivității munciiProducție fizică peste planDin abatajele întreprinderilor miniere Lonea, Li- vezeni și Paroșeni au fost extrase, suplimentar sarcinilor de plan ale zilei de 7 aprilie, 408 tone de cărbune.Depășirile de producție au la bază buna organizare a muncii, utilizarea la parametri ridicați a utilajelor din dotare și folosirea integrală a celor 8 ore de lucru din fiecare schimb. Atenția acordată acestor factori a condus la înregistrarea unor substanțiale creșteri ale productivității muncii. E-

xemplifîcăm prin prezentarea situației de la mina Lonea, unde, în sectoarele II, III și IV, productivitatea muncii a fost depășită, în cărbune, cu 775, 198, și, respectiv, 980 kg pe post. Aceasta a condus la acumularea unui spor de producție fizică, în aprilie, care se cifrează la 525, 311 și 810 tone cărbune. Dintre brigăzile de mineri care se mîndresc cu bune rezultate amintim pe cele conduse de Dumitru Pa- raschiv, Ăndrei Antal, Va- sile Rus III și Iosif Bucur.
La IPSRUEEM Petroșani

Utilaje - pentru subteranȘi pentru colectivul de oameni ai muncii de la IPSRUEEM Petroșani, prima lună a celui de-al doilea trimestru al anului a debutat sub semnul unor importante realizări de producție.Reținem, din datele prezentate de Adrian Todor, că, în aprilie, au fost fabricați 390 stîlpi hidraulici, 22 tone de plasă de sîrmă, 510 tone armături de mină și 25 tone tuburi de aeraj. Valoarea pieselor de schimb, produse în acest

interval de timp, se ridică la 1,6 milioane lei.Continuînd pe aceleași coordonate, ale unei activități ritmice, oamenii muncii de la UEH Vulcan, reparații electrice, bobi- naj și service — ca să enumerăm doar cîteva din secțiile fruntașe ale întreprinderii — au toate șansele de a raporta, la finele decadei I, o depășire a sarcinilor de plan de 500 000 lei a producției marfă. (Gh. O.)

Realizări în 
acțiunea „3 R“O latură importantă a activității economice din întreprinderi și instituții continuă să dăinuie și să se amplifice. Este vorba despre recuperarea efi- Icientă a materialelor re- folosibile. După cum ne informează tovarășul Constantin Mărgulescu, de • la Centrul de recuperare Iși valorificare a materialelor refolosibile Petro- Ișani, în trimestrul I și în cele 8 zile din luna aprilie cele mai hune rezul- I' tate au fost obținute de I.M. Lupeni, care și-a I depășit sarcinile cu 140 tone de fier vechi și 10 Itone de fontă. De asemenea, mina Paroșeni a depășit sarcinile de plan I la recuperarea fierului I vechi (cu 8 tone), a fontei 1(1,7 tone), și cuprului, cu730 kg. Cu bune rezultate se înscrie și mina Ani- I noasa, care a colectat în plus 15 tone de fier I vechi și o tonă de nefe- | roase.I Strădanii meritorii, în- ' scrise pe linia recuperă- | rii materialelor refolosi- , bile,; se depun și în alte unități economice din mu- | nicipiu, cunoscute fiind ] valențele acțiunii „3 R“ ! în creșterea eficienței e- I conomice. (M.B.)

Vizita de lucru a tovarășului 
NICOLAE CEAUȘESCU

în unități economice 
din CapitalăTovarășul N i c o 1 a e Ceaușescu, secretar general al Partidului Comunist Român, președintele Republicii Socialiste 'România, a analizat, miercuri, la întreprinderea de prefabricate din beton Militari --- București, modul în care se acționează în vederea îmbunătățirii activității tuturor unităților de producție, proiectare și construcție, care participă nemijlocit la înfăptuirea programului de investiții în domeniul locuințelor.Intîlnirea de lucru a a- vut loc în atmosfera de muncă intensă ce se desfășoară în întreaga țară sub semnul înaltelor exigențe și al importantelor

sarcini și orientări formulate de secretarul general al partidului și cu prilejul recentei consfătuiri pe probleme economice de la C.C. al P.C.R., care mobilizează puternic eforturile creatoare ale poporului nostru pentru realizarea, în cele mai bune condiții, a prevederilor planului pe 1987 și pe întregul cincinal.Tovarășul N i c o 1 a e Ceaușescu a fost întîmpi- nat cu multă căldură de oamenii muncii din întreprinderea vizitată, care l-au ovaționat și aclamat îndelung. Ei au dat expresie sentimentelor de profundă dragoste și recunoștință față de secretarul general al partidului, pentru preo

cuparea sa ' permanentă ca înfățișarea localităților, a întregii țări să fie mereu mai înfloritoare, pentru ca toți cetățenii patriei să se bucure de condiții cît mai bune de confort și civilizație, de un nivel de trai tot mai ridicat și prosper.Vizita a prilejuit, din primele momente, o examinare aprofundată a soluțiilor propuse și, îndeosebi, a căilor și modalităților concrete menite să determine o îmbunătățire substanțială a producției de prefabricate, destinate construirii noilor ansambluri de locuințe.Secretarului general al partidului i-au fost înfăți-
(Conlinuare în pag. a l a)

MASĂ R O TU N D Ă

de la mină la cocserie =.==

Acțiune de presă comună a ziarelor „DRUMUL 
SOCIALISMULUI" Deva și „STEAGUL ROȘU" Petroșani

Preocupări, acțiuni, măsuri-subordonate asigurării 
ritmice, integrale, la parametri superiori 

de calitate a cărbunelui pentru cocs
Zilele trecute la Combinatul minier 

Valea Jiului, redacțiile ziarelor 
„DRUMUL SOCIALISMULUI" Deva 
și „STEAGUL ROȘU" Petroșani au 
organizat, cu sprijinul conducerii 
combinatului, în încheierea acțiunii

de presă comune „PE MAGISTRALA 
CĂRBUNELUI - DE LA MINA LA 
COCSERIE" o masă rotundă la care 
au participat reprezentanți ai între
prinderilor miniere, ai uzinelor de 
preparare, I C.I.T.P.M.H., cocseriilor 
și ai transporturilor feroviare.

In paginile 2-3

Redactorii ziarelor a- 
mintite — DORIN GHE- 
ȚA și DUMITRU GHEO- 
NEA — vă prezintă dez
baterile care au avut 
loc în cadrul mesei ro
tunde.

Oameni gospodari, cu dragoste de frumos INSCRIPȚII RIUl'
E primăvară. Renașterea naturii coincide fericit 

cu freamătul muncii care se amplifică Zi de zi. Bunii 
gospodari îșî rînduiesc lucrurile de așa natură ca to
tul să fie bine și frumos. In cadrul rubricii de astăzi, 
vești din localitățile de „extremă” ale municipiului — 
comuna Banița și orașul Uricani, precum și de la sera 
de flori a IGCL.

traseul turistic, s-au plantat peste 100 arbuști ornamentali (tei și salcîmi), parcările au fost reamena- fiecare
Vesti bune de la Uricani. Deși orașul este un veritabil șantier de construcții, în aceste zile a devenit și Ui. șantier gospodăresc, al înfrumusețării. Primarul

jate eu zavură. Inzi, la acțiunile de muncă patriotică participă mai
orașului, tovarășul Corneliu Bol oloi ne vorbește cu mîndrie despre frumoasele realizări ale cetățenilor, cum ține să precizeze interlocutorul. S-au curățat rigole, au fost aliniate gardurile, s-au văruit pomii. Prin cooperativa „Straja”, s-au confecționat bănci, care au fost amplasate pe aleile pietonale. De asemenea, în oraș, s-au amplasat 200 coșuri pentru gunoi. Un mare ajutor s-a primit de la unitățile economice

de pe raza orașului. Ieri dimineață a plecat o mașină la Aiud, după arbuști ornamentali, apoi va merge la Dobra și Geoagiu, de unde vor fi aduși peste 600 pomi fructiferi, care vor fi plantați pe aliniamentul drumului național.— La Banița — ne informează tovarășul Andrei Glăvân, secretar adjunct al comitetului comunal de partid — primăvara a venit mai devreme pentru gospodari. Am amenajat

mult de 100 de cetățeni din comună.La sera de flori a IGCL Petroșani,. înconjurați de flori și răsaduri, Intr-Un adevărat „univers” de primăvară, stăm de vorbă cu Elisabeta Codea.— In ultimele 3 zile, am livrat 3000 de arbuști ornamentali (prunus, ma- lus, catalpa, magnolii, tuia), precum și peste 2000 kg de sămînță de iarbă. In cartierul Petroșani-Nord, precum și în Aeroport ani

plantat peste 5000 fire de trandafiri. Incepînd de ieri, în Petroșani a demarat plantarea arbuștilor ornamentali, iar la sfîrși- tul lunii vom începe amenajarea covoarelor de flori.Am mai aflat că, în afa- ra celor nouă muncitori de la seră, în fiecare zi, la plantările de flori și arbuști ornamentali participă 20 de oameni ai muncii. Se primește sprijin concret și operativ din partea I.M. Livezeni, I.M. Dîlja, ICSA și AP, SUCT, IPCVJ, cooperativei „Unirea”, IPSRUEEMP și AUTL.Sub soarele de april, în toate localitățile Văii Jiului, bunii gospodari cu dragoste de frumos își aduc prinosul la îmbogățirea zestrei edilitare. Totul este însă ca această zestre să fie ocrotită, păstrată cu grijă și îmbogățită continuu.
Bujor MIRCESCțJ

Cu ani în urmă, un titlu de film, citit din în- tîmplare pe un afiș, mi-a atras atenția: „Rîul care urcă muntele”, filmul și m-am bucurat de izbînda eroului în finalul său. Izbîndă spre care tindem fiecare dintre nOi ațîta vreme cît sîn- tem, cît ne nășirăm tinerețea.Aici, la Petroșani, în vatra de cărbune vorbim deseori de izbîndă. Izbînda omului în fața „pietrei care arde”. Există și altfel de izbînzi, mai puțin spectaculoase, dar care, dau roade în timp, lina dintre acestea este izbînda asupra pragurilor cunoașterii. Mereu către înalt, cercetînd, în- vățînd, muncind, căutînd cu îndrăzneală noul.Dimineața, fără îmi încrucișez pașii mulțimea de tineri

•r tbrăcați în culoarea bunelui. Trec pe mine exuberanți, rîți, purtînd sub Am văzut caiete, cărți. Pășesc

I 
II
I 
I
L-

voie cu îm-

carlingă hotă- braț■ vi- guros, adunîndu-se asemeni apelor unui rîu, în plin centrul orașului și, de aici, neoprindu-se, încep cu fiecare zi un nou urcuș spre amfiteatre, laboratoare, ateliere școală, spre bibliotecă și săli de lectură. Și atunci îmi revine în gînd acel titlu cu putere de simbol: „Rîul care urcă muntele”. Un rîu omenesc, dar la fel de puternic, ureînd spre cunoaștere, spre viitor, un rîu al tinereții universitare, ureînd treptele afirmării, punînd temelie, acum, cu convingere comunistă prin cunoaștere și muncă asiduă, viitorului mineritului românesc.
H. ALEXANDRESCU
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PE MAGISTRALA CĂRBUNELUI în spiritul orientărilor ș

de la mină la cocserie
PREOCUPĂRI,

RITMICE, INTEGiAcțiune de presă comună a ziarelor „DRUMUL SOCIALISMULUI" Deva și „STEAGUL ROȘU" Petroșani
Obiectivul de importanță națională — asigurarea 

unor cantități tot mai mari de cărbune pentru cocs 
din producția internă — preocupă în cel mai înalt 
grad pe toți cei care concură ia materializarea aces
tei sarcini patriotice.

Minerii, preparatorii, cercetătorii, proiectănții din 
Valea Jiului, cocsarii și lucrătorii din transportul fe
roviar au stabilit căi și modalități de acțiune unitare, 
vizînd sporirea cantităților de cărbune extras, pre
lucrat, transportat și valorificat la un înalt nivel 
calitativ.

Din dorința de a susține eforturile colectivelor 
muncitorești care acționează pe această adevărată 
magistrală a cărbunelui — de la mină la cocserie — 
redacțiile ziarelor „Drumul socialismului" Deva și 
„Steagul roșu" Petroșani au inițiat o acțiune de presă 
comună, evidențiind, în cadrul unei suite de articole, 
preocupările și strădaniile minerilor și preparatori
lor, ale cocsarilor și lucrătorilor din transportul fe
roviar, ale cercetătorilor și cadrelor de conducere 
pentru ca această materie primă vitală pentru side
rurgie — cărbunele cocsificabil — să fie asigurată în 
cantități continuu sporite și de tot mai bună calitate.

Pe parcursul documentărilor, din discuțiile cu 
interlocutorii au rezultat o serie de situații, sugestii,

propuneri pentru îmbunătățirea activității, pe care 
le-am prezentat în materialele publicate. La finele 
acțiunii întreprinse de cele două ziare, am organizat, 
la sediul Combinatului minier Valea Jiului, cu spri
jinul conducerii acestuia, o masă rotundă, la care au 
luat parte ing. Gheorghe Davidescu, director tehnic 
al Combinatului minier Valea Jiului, ing. Gheorghe 
Feier, șeful serviciului producție, ing. Imola Marto- 
nosy, șeful compartimentului calitate — CMVJ, ing. 
Elena Zaporojan, laboratorul de preparare și valori
ficare a cărbunelui din cadrul ICITPMH Petroșani, 
ing- Constantin Ionescu, director tehnic al I.M. Lu
peni, ing. Iosif Tomuș, inginer șef al I.M. Uricani, 
sing. Dorel Tămași șef de sector la I.M. Paroșeni, ing. 
Nicolae Vâlcea, directorul IPCVJ Petroșani, dr. ing. 
APPel Francisc, directorul Uzinei de preparare Co- 
roești, Andrei Petresc, cocsar, secretarul comitetului 
de partid al Uzinei cocsochimice Hunedoara, ing. Vi- 
chente Șerban, adjunct al secției cocsificare din ca
drul UCC — CSH, ing. Vasile Drăgan, șeful Diviziei 
mișcare al Regionalei CF Timișoara, ing. Victor Iloiu, 
șeful RCM Petroșani.

Redacțiile celor două ziare vor reveni periodic 
asupra materialelor publicate, a modului în care se 
materializează concluziile din această masă rotundă.

Dezbaterile din cadrul 
mesei rotunde.

Foto : Gh. OLTEANU

GHEORGHE DAVIDES
CU : încă de la început doresc să precizez că în perioada 6—8 martie a.c. au avut loc, pe grupuri de mine, consfătuiri de lucru la care au participat atît reprezentanți ai minerilor, cît și ai preparatorilor. Cu aceste ocazii s-au stabilit măsuri suplimentare, care au fost discutate și aprobate de biroul executiv al consiliului oamenilor muncii din combinat, măsuri care vizează, pe lîngă creștere continuă a ducției de cărbune și

puncte, iar la umiditate de 0,2 puncte față de perioadele anterioare.Măsuri pentru creșterea producției de cărbune extras, pentru îmbunătățirea calității există la fiecare întreprindere minieră, iar materializarea lor este urmărită cu multă atenție, cum este cazul minei Lu-

re,. împușcare selectivă (acolo unde este necesar), separarea fluxurilor de e- vacuare a cărbunelui de cele de steril, punerea în funcțiune a uneia dintre instalațiile de presortare care se afla în reparații capitale. In luna martie, cînd am obținut una dintre cele mai bune calități, volumul de steril ales și expe-

torului stabilit. Insă, datorită unor condiții generate de iarna am depășit cenușa planificată atît în luna ianuarie, cît și în februarie. In martie însă, prin măsurile luate am reușit să ne înca- de pri-

grele, aspră,
te am reușit să ne dram în indicatorii calitate stabiliți. Am mit chiar bonificații de a- proape 400 de tone. Măsu-

o pro- extrâs, îmbunătățirea permanentă a acestuia, prin plasarea optimă a posturilor la claubaj, folosirea eficientă, la capacitate, a instalațiilor de presortare de tip trommel-concasor, separarea fluxurilor de transport al cărbunelui de steril și altele.La nivelul Văii. Jiului, toate colectivele miniere depun eforturi stăruitoare pentru sporirea producției de cărbune extras, îndeplinirea integrală și ritmică a sarcinilor de plan, îmbunătățirea calității cărbunelui obținut. Unele întreprinderi miniere sînt Lonea, Vulcan, șeni, Lupeni, Valea Brazi, Cîmpu lui Neag au realizat, constant, producții suplimentare sarcinilor ' planificate, încheind trimestrul I cu însemnate depășiri. Altele, ca de exemplu, Dîlja, Bărbățeni, Pa- roșeni și Uricani s-au încadrat în indicatorii de calitate. De fapt la nive- ț Iul combinatului, prin măsurile întreprinse în ultima vreme, la cenușă s-a obținut o îmbunătățire de 2,8

cum Paro- de

Ritmicitate, calitate
peni, cea mai mare furnizoare de cărbune pentru cocs din Valea Jiului și din țară,

RED. : Rugăm pe tova
rășul director tehnic al I.M. 
Lupeni să prezinte preocu
pările colectivului minei 
în ceea ce privește tema 
abordată.

CONSTANTIN IONES- 
CU : Mina noastră a îndeplinit în mod ritmic sarcinile planificate de la începutul anului, obținînd, la sfîrșitul trimestrului I, o depășire substanțială a sarcinilor de plan. In ceea ce privește calitatea, ea a fost îmbunătățită în luna martie cu un punct față de luna ianuarie. In general, calitatea a fost îmbunătățită deși nu ne-am încadrat în cifrele de plan stabilite. Dintre măsurile pe care le-am luat și care au condus la creșterea calității cărbunelui extras amintim alegerea șistului vizibil la locurile de muncă unde tăierea cărbunelui o facem prin perforare și împușca-

diat la haldă a fost cu 5000 mc mai mare: decît în luna ianuarie.
RED. : Ce alte măsuri 

veți întreprinde pentru în
cadrarea în indicatorii de 
calitate planificați ?

CONSTANTIN IONES
CU : Vom crește producția de cărbune extras din stratele cu un conținut mai scăzut de cenușă, cum este stratul 13 și din feliile superioare ale stratului 3, unde de asemenea, cărbunele este mai curat. Prin îmbunătățirea tehnologiilor de lucru și întărirea disciplinei tehnologice, vom 
evita surpările, căderea sterilului în cărbune. Totodată, ne vom preocupa ca cele două instalații de presortare să funcționeze parametri stabiliți.

IOSIF TOMUȘ : Și mina Uricani se depun forturi -susținute pentru îmbunătățirea calității cărbunelui extras, mina noastră fiind, de asemenea, o importantă furnizoare de cărbune pentru cocs. încă de la sfîrșitul anului. 1986 obțineam un cărbune cu o cenușă sub nivelul indica

crăm în acest domeniu dezbatem problemele apărute, stabilim măsuri de îmbunătățire a activității noastre. Prin introducerea la uzinele de preparare a aparatelor de determinare rapidă a cenușii, nu numai că reducem staționarea vagoanelor, dar cunoaștem, cu operativitate, calitatea cărbunelui obținut și livrat și în felul acesta se poate interveni tot atît de operativ atunci cînd apar neajunsuri.
GHEORGHE FEIER : Noi scontăm pe o îmbunătățire continuă a calității producției, deși . condițiile sînt tot mai grele. De ce ? Pentru că exploatarea a coborît mult pe verticală, chiar pînă la 1000 de metri adîncime și condițiile geo- logico-miniere au devenit din ce în ce mai dificile, grevînd asupra calității. A crescut ponderea producției extrase cu tăiere mecanică la 60 la sută din totalul producției obținute și este firesc, pentru că

lalae-

rile pe care le-am aplicat: asigurarea efectivelor ne-' . ceșare lă punctele de claubaj, folosirea instalației, de presortare —. deși avem . dificultăți din cauza unei marne argiloase care se lipește de pereții trommel- concasorului — și bineînțeles, separarea fluxurilor de evacuare a cărbunelui și sterilului și creșterea ponderii producției extrase din stratele cu conținut ' mai mic de cenușă. La a- •»-.—- —> r—■ cestea se adaugă' respecta- dinamica sarcinilor de plan rea tehnologiilor de lucru. ”” ™'+"
DOREL TAMAȘI: Respectarea cu strictețe a tehnologiilor de lucru conduce , în mod sigur la îmbunătă- L țirea calității producției chiar și atunci cînd sînt fo- ! losite complexele mecanizate. O știm din experiență, sectorul nostru fiind 1 complet mecanizat. Folo- ‘ sind corect tehnologia de lucru cu complexe meca- ’■ nizate, evităm surpările, prin urmare, introducerea J sterilului în cărbune. ’ atît de important este 5 faptul că atunci cînd ’ conturat un abataj ce ’ fi echipat cu susținere tăiere mecanizată să se e- vite panourile cu accidente tectonice sau stratele cu intercalați! mari de steril,
RED. : Cum sînt urmă

rite problemele de calitate 
la nivelul compartimentu
lui CTC al combinatului ? 

IMOLA MARTONOSY : Există o strînsă colaborare între toți specialiștii care își desfășoară activitatea în cadrul CTC-ului, fie că sînt de la combinat, întreprinderile miniere sau u- zinele de preparare. Calitatea cărbunelui pe întregul flux de la mină și pînă la livrarea către beneficiar este urmărită zilnic. Lunar, în cadrul instruirilor pecare le avem, cei ce lu-

Tot însă este vaȘi

nu ne înai permite aplicarea tehnologiilor clasice cu care, este adevărat, obțineam o calitate mai bună, dar și o productivitate mai scăzută.
RED. : Și în aceste con

diții, combinatul a obținut 
o îmbunătățire în ultima 
vreme a calității cărbune
lui extras cu mai bine de 
două puncte, comparativ 
cu perioadele anterioare...

GHEORGHE FEIER: ...datorită măsurilor pe care le-am aplicat și care sînt în concordanță cu tehnologiile de lucru folosite, A- mintcsc doar cîteva dintre aceste măsuri : adaptarea tehnologiilor de lucru la condițiile concrete de ză- cămînt, specifice fiecărui perimetru minier, folosirea instalațiilor de presortare, fluxuri separate de evacuare a cărbunelui și sterilului, creșterea ponderii producției extrase din stratele cu conținut mic de cenușă, de exemplu a stratului 13 de la minele Bărbățeni, Lupeni și Vul-

Opinii, propuneri, j
■ O necesitate de primă e 

carea lucrărilor pentru punerea c 
funcțiune a celor două preparații 
Uricani - în mod deosebit a celei

■ Calitate, ritmicitate și struct! 
tală a producției de cărbune des 
ilor;

■ Folosirea la capacitate, efic 
taliilor de presortare;

■ Creșterea ponderii producții 
stratele cu conținut redus de cenuț

■ Separarea fluxurilor de evc
bunelui și sterilului; > i

■ Asigurarea posturilor la pui 
ubare ;

■ Respectarea cu strictețe a te 
lucru ;

■ Creșterea gradului de recu 
bunelui pentru cocs din masa m 
xurile tehnologice ale uzinelor c

■ Materializarea operativă a 
cercetărilor din domeniul pre' re

■ Dezvoltarea capacitățk < 
a cărbunelui, atît la unitățile mi 
cele de preparare ;

■ Operativitate în încărcare 
vagoanelor, în redarea acestorc 
feroviar;

■ Urgentarea punerii în funej 
CF.R. Bărbățeni și a instalațiilo

RED. : Din discuțiile Cu 
factori de răspundere din 
întreprinderile miniere a 
reieșit că uzinele de pre
parare (îndeosebi de la 
Lupeni) nu reușesc să pre
ia ritmic întreaga cantita
te de cărbune extrasă.

CONSTANTIN IONES- 
CU ; Au fost perioade cînd ne-am blocat cu producția în subteran din cauza imposibilității uzinei de preparare, aflată în vecinătatea minei,, de a prelua tegral cărbunele extras. înțelegem că preparația Lupeni depune eforturi, însă capacitatea sa de preluare și spălare nu mai face față cantităților continuu sporite de cărbune, avînd în vedere dezvoltările de capacități la mina noastră, ca și la cele din Uricani, Bărbățeni și Valea de Brazi.

. . IOSIF TOMUȘ : Cu ase-can și a stratului 3 de la menea probleme Uricani — intensificarea claubării ■ și, mai ales pentru perspectivă, noilor preparații cu aparatură și utilaje care să poată prepara cărbunele pe care-1 scoatem din subteran în condițiile pe care le-am prezentat mai înainte.

----- r._.—----- ne-am intensificarea confruntat de multe ori și noi, ia mina Uricani. Ne •confruntăm și în prezent, deși trebuie să recunoaștem că mai avem în propria activitate greutăți și neajunsuri. In continuare, producția- I.M. Uricani va
dotareamoderne,

jr

crește și r parația L măsură sî grai prodJ
NICOL/ lucrăm ci cocs și st- cele trei t in--re — de ! roeșt.i și I să spuneri nu le fact nerilor în miniere b de capac; nivelul nitățile n cele trei plicat, in serie de tare și ni xurilor te care am r pierderile. . steril, să formitate cărbunelu unele der ca noastr,
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dicațiilor secretarului general1 al partidului, tovarășul NICOLAE CEAUSESCU
V'

CȚHJNI, MĂSURI-SUBORDONATE ASIGURĂRII 
LLE, LA PARAMETRI SUPERIORI DE CALITATE, 
ĂRBUNELUI PENTRU COCS

PREPARARE, VALORIFICARE
NICOLAE VALCEA: Pe preocupări sînt dirijate “ " ’ • — spre reducerea continuă apierderilor de cărbune în steril. Probleme avem în ceea ce privește uniformi- îmbunătâțirea tatea cărbunelui. Cu toate măsurile luate au fost cazuri cînd au plecat trenuri cu cărbune avînd un conținut de cenușă mai mare decît cel stabilit. Uneori aceasta s-a datorat erorilor aparatelor de determinare rapidă a conținutului de cenușă și garnitura nările dejstii 
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Stației 
mte.

linia preparării și valorificării cărbunelui pentru siderurgie, preparatorii din uzinele noastre și-au concentrat atenția în mod deosebit spre î ‘ tehnologiilor de lucru, pe de o parte’ și uniformizarea, cît mai mare, a cărbunelui spălat pe de altă parte. Aceasta, desigur, în afara preluării integrale a producției extrase de minerii Văii Jiului. Ce am întreprins și ce vom întreprinde în aceste direcții? Pe scurt. Am crescut siguranța în exploatarea instalațiilor și, concomitent, au sporit orele de funcționare; ne-am străduit, și șit, să menținem regimul reglat la mașinile centrare ; s-au mașinile de zețaj de la Co- roești cu altele cu parametri superiori și vom continua această acțiune la Pe- trila; vom mări capacitatea flotațiilor pentru că a crescut ponderea cărbunelui fin, a cărbunelui mărunt, datorită mecanizării operațiunilor de tăiere din subteran. Toate aceste

atunci am oprit pînă Ia determi- laborator.am reu-de con- înlocuit MARTONOSY :IMOLAIn general, aparatele sînt bune, eroarea fiind foarte mică — plus sau minus două puncte —, dar aceasta schimbă aucrește cînd se cărbunele pentru care fost reglate.
ANDREI PETRESC:ideea mai bunei valorificări a resurselor proprii și a reducerii importului, noi folosim în șarjele de

In

cocsificare tot mai mult acordat. Și este binevenită cărbune din Valea Jiului, o asemenea discuție. De Or, în aceste condiții, dacă ce insistăm asupra calității? nu este de calitate, de calitatea care a fost stabilită și aprobată trebuie să folosim, în compensare, mai mult cărbune din import. Iată de ce rugămintea noastră este să primim ritmic și de calitate cărbune tea este mare avem din Valea Jiului.

Transportul 
pe calea ferată

NICOLAE VALCEA: In ceea ce privește cantitatea de cărbune pentru cocs noi nu numai că v-ani livrat-o la nivelul sarcinilor, dar am dat și peste prevederi.
ANDREI PETRESC: Din acest punct de vedere problema este rezolvată. Nouă însă ne trebuie ritmic și pe structură sortimentală. Dacă îl depozităm se degradează. Apoi umiditatea trebuie redusă pentru că, chiar așa mică cum este, ne creează probleme.
VICHENTE ȘERB AN: In numele corsarilor mulțumim combinatului, întreprinderilor miniere și preparațiilor pentru sprijinul

Pentru că pe măsură ce este mai mare cenușa în cocs, și asta provine de la- cărbunele pentru cocs, crește cantitatea acestuia, a- cocsului, pe tona de fontă realizată. Dacă umidita-pro- bleme la tasare cu comprimarea șarjei respective și nu putem asigura densitatea. Furnaliștii nu ne acceptă decît cocs în conformitate cu prevederile legale stabilite.Primind cărbunele cerut cu o cenușă mai mare sau mai mult din Lupeni, cîte o dată, altă dată de la Pe- trila, sîntem nevoiți schimbăm rețetele de ducere a cocsului și ușor. Nu puteți spăla bunele selectiv ?
’ să pro- nu-i eăr-

ELENA ZAPOROJAN : Instalațiile preparațiilor noastre sînt foarte selective. In procurarea lor am ținut cont tocmai de puterea de selectivitate pe care o au. Și în continuare cercetările și studiile noastre sînt îndreptate spre creșterea gradului de recuperare și îmbunătățire a selectivității.
VICHENTE ȘERB AN: Nu poate fi spălat separat cărbunele livrat de către fiecare mină ?
NICOLAE VALCEA: Noi supunem preparării cărbunele pe grupuri de mine, cărbune care are caracteristici asemănătoare.
ELENA ZAPOROJAN :Prin punerea în funcțiune a noilor preparații, prin aplicarea studiilor și cercetărilor pe care le întreprindem, noi, cercetătorii și proiectanții de la ICITPMH Petroșani spe-

IELUARE OPERATIVA, 
INTEGRALĂin că pre- 1 fi în ia inte- xtrasâ.

CEA: Pre- pentru în toate preparați, Co- și vrem i general, tăți mi- -ea masei dispunem

preparațiile nu au ce spăla, pentru că minele nu livrează cantitățile necesare de cărbune, iar alteori vagoanele așteaptă mult timp la unitățile miniere pentru a fi încărcate. Vom insista pe creșterea siguranței în funcționare a instalațiilor din preparații, însă îi rugăm pe mineri : să încarce la timp vagoanele cu cărbune brut, să folosească toatedele și tehnologiile de alegere a sterilului din cărbune. Aceasta pentru a nu ne defecta utilajele și instalațiile, iar pe de altă parte deoarece în preparații nu prea mai avem posibilități tehnice de creștere a indicelui de recuperare.

zările efectuate aici în ultima vreme, noi reușim să preluăm toate cantitățile de cărbune livrate de minele Vulcan, Paroșeni și Aninoasa, în condițiile în care primele două își depășesc ritmic sarcinile, iar uneori, pentru a degreva preparațiile Lupeni și-Pe-

La toate ții am a- vreme, o le dezvol- re a flu- e, prin diminuăm

trila, primim unele cantități de cărbune -și de la minele Uricani și Dîlja. rneto- Ne preocupăm stăruitor să creștem indicele de. recu-perare din masă minieră, să expediem operativ cărbunele spre cocserii.
GHEORGHE FEIER: A- devărul este că la nivelul sarcinilor actuale, dar mai ales al celor din trimestrele III și IV, ce revin întreprinderilor miniere, IPCVJbune în. FRANCISC APPEL: A- nu are. capacitatea de a 1 o uni- vînd în vedere capacitatea prelua și prelucra integral mare a de spălare a uzinei din cărbunele extras. Numai căMai sînt Corcești, de 12 000 tone pe unele întreprinderi nu în mun- zi, spațiile corespunzătoare și-au realizat planul și uneori de depozitare și moderni- deci preparațiile nu le-au

pus probleme cu totul deosebite. Pentru viitor sînt necesare noi măsuri, atît în unitățile miniere, cît și în cele de preparare.
RED. : Rezultă, deci, ca 

urgență, punerea în func
țiune a preparațiilor de la 
Uricani și Livezeni.

GHEORGHE DAVIDES- 
CU : La nouă preparație de la Livezeni, lucrările au fost terminate, s-au e- fectuat deja probele mecanice ale instalațiilor și u- tilajelor, iar la sfîrșitul a- cestei luni se vă trece la funcționarea pe cărbun’e. Unele probleme se pun la noua preparație de la Uricani. Lipsesc anumite sortimente de oțel beton, contractate cu CS Hunedoara, și cîteva filtre presă de la Întreprinderea mecanică Baia Mare. Oricum, din trimestrul al III-lea a.c., uiina va intra în funcțiune și va degreva capacitatea preparației Lupeni, puțind să preia integral producțiile de cărbune de la minele Uricani, Valea de Brazi și Cîmpu lui Neag. In iarna următoare nu vor mai fi probleme în activitatea de-preparare a cărbunelui.

răm ca și această problemă să fie rezolvată, să nu mai creeze probleme deosebite cocseriilor .

VASILE DRAGAN: Mai întîi aș vrea să spun că, din multitudinea de sarcini în domeniul activității de transport pe care le are Regionala CF Timișoara, în prim-plan situăm ajungerea cărbunelui din Valea Jiului spre beneficiarii din țară și a produselor siderurgice din județul Hunedoara Ia cei care le așteaptă. Sigur, mai sînt greutăți și neajunsuri și în munca noastră, . însă purtăm răspunderea pentru fiecare și ne străduim să le rezolvăm. Au existat perioade, într-adevăr, cînd n-am putut asigura preparatorilor numărul necesar de vagoane și în structura solicitată. Sînt însă destule situații cînd unele unități economice din județ nu descarcă în timp optim vagoanele, iar altele, inclusiv preparațiile, nu le încarcă operativ.
VICTOR ILOIU: Uneori vagoanele se descarcă, însă nu ni se redau imediat pentru a le repune cît mai repede în circulație, funcție de sarcinile unităților economice. Aproape 40 la sută din vagoanele pe care le punem la dispoziția beneficiarilor' intră în locații.
NICOLAE VALCEA: Ne deranjează mult neritmi- citatea în asigurarea vagoanelor. Ni se dau multe în prima decadă a lunii, aproape destule în decada a Il-a și insuficiente în ultima decadă.
VASILE DRAGAN: Ne facem autocritica. Aceasta este însă solicitarea, după modul de realizare a planului. Fiecare accelerează spre sfîrșitul lunii. Solicităm însă ca fiecare vagon să fie mai bine folosit în toate cele trei schimburi.
FRANCISC APPEL: La rîndul nostru, dorim ritmicitate în asigurarea necesarului de vagoane și, așa cum s-a mai spus, echilibru în structură, roșii-verzi.

. IOSIF TOML’.Ș: Neasi- gurarea necesarului de vagoane în perioada de iarnă ne-a determinat să depozităm însemnate cantități de cărbune în curtea minei, deși depozitele noastre sînt dimensionate la peste 1600 tone de cărbune.
RED. : Se pare că darea 

în folosință a stației de 
cale ferată Bărbăteni ar 
determina îmbunătățirea 
asigurării vagoanelor. Care 
sînt perspectivele acestui 
obiectiv ?

VASILE DRAGAN: Din cîte cunoaștem, lucrările sînt întîrziate. In orice caz, în semestrul al II-lea a.c. stația Bărbăteni va fi predată beneficiarului, ea va fi dotată cu o linie de curățare și reparare a vagoanelor și va permite e- fectuarea unor operații de j manevră a acestora, degre- vînd stația Iscroni. In a- ; cest fel vom putea asigura mai repede și mai multe vagoane beneficiarilor noștri din Valea Jiului, în principal preparatorilor de cărbune. Poate și la nivelul minelor și preparațiilor se vor mări capacitățile de depozitare a cărbunelui.
GHEORGHE DAVIDES- 

CU : In atenția conducerii combinatului, a întreprinderilor miniere și uzinelor de preparare se află asemenea probleme, însă cărbunele extras și prelucrat nu trebuie să stea în depozite, în Valea Jiului, ci să ajungă operativ la beneficiarii lui, respectiv la corsari și energeticieni.
VASILE DRAGAN: Și ar mai fi o problemă: Asigurarea de către CM VJ a necesarului de cărbune pentru Regionala CF Timișoara, cărbune folosit în scopul consolidării și amplificării .sprijinului pe care-1 dă transportul feroviar minerilor și preparatorilor.

Dezbaterile au prilejuit un intere
sant și util schimb de opinii între 
factorii care contribuie la realizarea 
și asigurarea cărbunelui pentru cocs 
atît de necesar siderurgiei, dezvol
tării economiei noastre naționale. A 
fost un dialog deschis, s-au expri
mat puncte de vedere comune pri
vind îmbunătățirea activității în toa
te domeniile, menite să determine 
creșterea producției de cărbune ne
cesar fabricării cocsului și ridicarea 
parametrilor calitativi ai acestuia, a- 
sigurarea transportului său fluent pe 
calea ferată, sporirea eficienței e- 
conomice.

Au fost evidențiate resurse impor
tante de sporire a producției de căr
bune, preparare și transport operativ 
și totodată s-au conturat principa

lele căi de acțiune. Una dintre cele 
mai importante rezerve de îmbună
tățire a calității o constituie pune
rea în funcțiune, cît mai grabnică, a 
noilor preparații de la Livezeni și 
Uricani.

Participants la masa rotundă s-uu 
angajat, în numele colectivelor în 
care muncesc, să acționeze cu hotă- 
rîre și fermitate, cu înaltă răspunde
re patriotică, revoluționară, pentru 
transpunerea neabătută în practică 
a îndemnurilor, orientărilor și indi
cațiilor secretarului general al parti
dului, tovarășul Nicolae Ceaușescu, 
formulate la ședințele Comitetului 
Politic Executiv, la recenta plenară 
a C.C. al P.C R. pentru a întîmpina 
Conferința Națională a partidului 
cu noi și importante succese în mun
că.
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Vizita de lucru a tovarășului
NICOLAE CEAUȘESCU 

în unități economice din Capitală
(Urmare din pag. I)șate noile tipuri de panouri de fațadă, panouri pentru pereții interiori, pentru planșe, elemente pentru balcoane, logii și cornișe, elemente pentru încăperile de baie, executate și prezentate de întreprinderea de prefabricate din beton Militari, de întreprinderile Granitul și Progresul din Capitală. Cele trei unități furnizează întregul necesar de panouri prefabricate, de la infrastructură pînă la elemente de de- corațiuni exterioare, pentru realizarea celor 30 000 de apartamente, care construiesc numai în an în Capitală. Prin sirea prefabricatelor poate reduce duratastrucției unui bloc de opt etaje, de la 4 luni la 40 de zile.Tovarășul Nicolae Ceaușescu a dezbătut în mod exigent' cu toți factorii de răspundere prezenți problemele esențiale pe care le implică îmbunătățirea continuă a calității finisajelor, a funcționalității și a aspectului estetic al noilor clădiri.Pornind de la exponatele prezentate, de la modul actual-de lucru în unitățile productive și pe șantie-

se acest folo-se con-

re, secretarul general al partidului a cerut o schimbare radicală a concepției, a organizării muncii și a întregului sistem de fabricație, de transport și depozitare, de montaj a prefabricatelor, perfecționarea tehnologiilor folosite în construcția de locuințe. In acest sens, s-a indicat să se acorde o atenție deosebită execuției și calității prefabricatelor, astfel încît refacere a acestora — a pe șantiere, la asamblarea lor, să nu mai fie necesare lucrări suplimentare de retușare și revizuire a sșestora. In același timp, a fost subliniată necesitatea diversificării și îmbunătățirii elementelor de finisaj, a sporirii durabilității și gradului lor estetic, prin utilizarea de noi materiale de construcții, aplicarea unor decorațiuni exterioare mai frumoase, conferindu-se un aspect tot mai plăcut viitoarelor ansambluri și cartiere de locuințe. De asemenea, s-a cerut să se aibă în vedere găsirea de noi tehnologii și metode de construcție care să contribuie la sporirea gradului de izolare termică a apartamentelor.Analiza a continuat, apoi, pe un șantier de construcții de locuințe situat în cartierul Drumul Taberei.

Urmărind activitatea ce se desfășoară aici, tovarășul Nicolae Ceaușescu a arătat că se impune o organizare temeinică a muncii pe șantierele de locuințe, pentru a se asigura desfășurarea, în condiții cît mai bune, a transportului, depozitării și manipulării prefabricatelor — pentru a șe evita deteriorarea și, implicit, operațiile
a-

crărilor de montaj, de nisaj și de construcție general.Secretarul general partidului a indicat
lor deIU- fi- înal producătorilor de prefabricate și constructorilor să-și. organizeze în așa fel activitatea, încît toate lucrările de montaj și finisaj să fie încheiate definitiv pe fiecare nivel în parte, asigu- rîndu-se darea în folosință a spațiilor imediat ce sînt terminate.In cadrul discuției, tovarășul Nicolae Ceaușescu a cerut tuturor celor ce-și desfășoară activitatea în acest domeniu să valorifice experiența valoroasă realizarea ansambluriȘi dobîndită In unor reușite arhitectonice din Capitală, precum și din unele județe, pentru a face construcții tot mai bune, cu un aspect modern, atrăgător, în- așa fel încît orașele patriei

noastre să fie din ce în ce mai frumoase. Totodată, s-a recomandat să fie antrenați la elaborarea proiectelor și la executarea acestora și alți specialiști, de la Institutul de arhitectură, de la unități de învățămînt superior de profil.Relevînd că întreprinderile de prefabricate dispun de capacități bine dotate, de cadre și un personal muncitor calificat, tovarășul Nicolae Ceaușescu și-a exprimat convingerea că activitatea din acest important sector se va ridica, în cel mai scurt timp, la nivelul exigențelor stabilite în planurile și programele de dezvoltare edilitară a localităților țării, al cerințelor tuturor locuitorilor patriei.Cadrele de conducere, toți specialiștii participant la dialogul de lucru au a- sigurat pe secretarul general al partidului că nu vor precupeți nici un efort pentru transpunerea neabătută în viață a indicațiilor date, pentru realizarea e- xemplară a sarcinilor încredințate, pentru a ridica construcții demne de perioada măreață ce o trăim, construcții care greze armonios dioaseie ctitorii mai înfloritoare istoria patriei.
să se inte- în gran- ale celei epoci din

zi cruzi li txitezi in lu^ie
Sesiunea Biroului 

Internaționalei 
SocialisteROMA 8 (Agerpreș). După încheierea cu succes a Conferinței de la Stockholm pentru măsuri de încredere și securitate și pentru dezarmare în Europa, a apărut posibilitatea eliminării rachetelor nucleare cu rază medie de acțiune de pe continentul nostru. Acest, fapt constituie un pas pozitiv pe calea reducerii pericolului militar din perimetrul continentului european —- a declarat, în deschiderea lucrărilor sesiunii Biroului I n ternaționalei Socialiste, care se desfășoară la Romă, Willy Brandt, președintele Internaționalei Socialiste.

APEL. Comitetul nica- raguan pentru pare. (Coni- paz) a lansat tuturor organizațiilor și mișcărilor similare apelul de a denunța cele mai mari manevre militare nord-ame- ricane din istoria Americii Centrale, denumite „Solid Shield", care vor începe la 25 aprilie, în Honduras — transmite agenția ANN. La manevrele „Solid Shield" urmează să participe 50 000 de militari, 19 avioane, șapte elicoptere aparținînd forțelor aeriene americane, precum și portavioane și nave dotate cu arme sofisticate.

de protest față de „structurile de apartheid șl discriminare rasială", administrația acestor servicii. de în 18
DATORIA EXTERNA. In ziarul indonezian „Priori- tas" se relevă că datoria

Noul program al unităților comercialeIncepînd cu data de 8 tre orele . aprilie, se stabilește ur- debitele de mătorul program de func- p r e s ă, ționare a unităților comerciale și de alimentație publică, perioada de vară:Magazinele alimftitare, legume-fructe și Agro- coop, pe două schimburi: 6,30—20,00; magazinele a- limentare, legume-fructe și Agrocoop pe un schimb: 8,00—16,00; nealimentare, călțăminte, Magazinele textile-în- ....._______ , metalo-chi-mice 8,00—12,00 și 16,00— 20,00. NOTA : Cu excepția zilei de miercuri, la Lupeni și Aninoasa, joi la Vulcan, Petrila și Uricani, iar vineri Ia Petroșani,

8,00—16,00 ; tutun și între orele 6,30—19,30. Unitățilede alimentație publică, cofetării, patiserii 6,30— 20,00, restaurantele cu linie de autoservire, unități cu profil lacto și gospodina 6,30—20,00 ; restauran
te clasice —22,00, bufete, degi, crame, birturi 10,00 —21,00, magazinele universale și generale 11,00— 19,00, cu excepția Magazinului Universal vineri între orele 16,00 și Magazinului neral Petrila, joi orele 8,00—16,00;

10,00 bo-
„Jiul", 8,00— 1 Ge- între ................ — - .... ------- piețele cînd magazinele vor avea agroalimentare și halele, orarul de funcționare în- zilnic între 6,30—20,00.

A.U.T.L. PETROȘANI
strada Iscroni nr. 3

încadrează direct sau prin transfer:
- conducători auto categoria „D"
- doi revizori tehnici
Retribuirea și încadrarea se fac conform 

Legii nr 57/1974, republicată, și Legii nr. 
12/1971.

Informații suplimentare la biroul personal 
al unității, telefon 43328 sau 43622.

■ iiirriînnii iiHHiiiiimmimmimiiiiiiumim

Mica publicitate

GREVA. La Soweto, suburbie a orașului Johannesburg, continuă greva celor peste 4000 de lucrători din serviciile de poștă și telecomunicații, declanșată acum patru zile în semn

externă de sute de miliarde de dolari care apasă pe umerii țărilor în curs de dezvoltare împinge sistemul financiar mondial într-o profundă criză. Cel mai important creditor este în prezent S.U.A- cărora tinerele state le datorează două treimi din suma globală a datoriilor.

AMENDA SEVERA. ... mii de franci vor plăti de acum înainte în calitate de amendă toți aceia care vor mai cuteza să fumeze în locuri publice, a anunțat secretarul de stat belgian pentru problema sănătății. Hotărîrea privind darea celor care aceste dispoziții va în vigoare începînd septembrie anul curent, ea fiind aprobată de principalul organ juridic al țării — Comitetul de stat pentru respectarea Constituției.

amen- încalcă intra de la 1
FORȚELE ISRAELIENE de ocupație au expropriat o serie de terenuri în regiunea sudică libaneză — transmite agenția QNA, care precizează că militarii israelieni. au anunțat preluarea unor proprietăți a- i-abe din satul Ramiah.

VIND autoturism Dacia 1310, neridicat. Informații gara CFR Lupeni, Nedela Victor. (10 299)VIND bulbi gladiole diferite culori. Petrila, strada T. Vladimirescu nr. 15, telefon 50733. (10 295)SCHIMB apartament 4 camere Petrila cu apartament două camere zona Pe- troșani-Nord. Informații cartier 8 Martie, bloc 35, ap. 16, între orele 15—20. (10 301)PIERDUT carnet student pe numele Nacos Ru- manis Pandelis, eliberat de Institutul de mine Petroșani. II declar nul. (10 290)PIERDUT legitimație serviciu pe numele Moldovan Rodica, eliberată de ICS

Mixtă Lupeni. O declar nulă. (10 291)PIERDUT chitanță fond rulment nr. 972/1984 pe numele Murărescu Elena, eliberată de Asociația de locatari nr. 8 C Vulcftti. O declar nulă. (10 296)PIERDUT legitimație de serviciu pe numele Moiaus- ky loan, eliberată’ de Lupeni. O declar (10 297)PIERDUT contract, închiriere pe i botaru ' de JJGCL Petroșani. II declar nul. (10 298)PIERDUT legitimație de serviciu pe numele Popa Nicolae, eliberată de I.M. Aninoasa. O declar nulă. (10 300)

I.M. nulă.
. „ ------------ - dej numele Cio- Tudorița, eliberat

V

ANUNȚURI DE FAMILIE

ELEVII clasei a Xl-a A de Ia Liceul de mate- 
matică-fizică sînt alături de profesor-dîrîginte Muș- 
teanu Pompiliu, în durerea pricinuită de decesul 
scumpului său tată

' MUȘTEANU EMIL
Sincere condoleanțe. .

matografice Județene Hunedoara.
Bre

FOTBAL. campionatul 
j u d e ț e a h, seria I: Utilajul.Petroșani — Voința Ilia 7—1, Metalul Criș- cior — Minerul Aninoasa 1—2, Parîngul Lonea — A- vîntul Hațeg 1—4 (meciul s-a jucat pe terenul din Pui), Minerul Uricani —

v i a rMinerul Certej 2—0, CFR Petroșani — Preparatorul Petrila 3—0 (echipa din Petrila a fost eliminată din campionat).
RUGBY, divizia B, tine 

ret: Utilajul Petroșani — Carpați Mîrșa 6—4.
PENTRU MECIUL DE FOTBAL JIUL — STEAUAIn vederea evitării agio- Alimentara nr. 42, cartier merației la porțile stadio- 8 Martie, Petrila, Agenția Loto-Pronosport nr. 1, situată pe bulevardul Victoriei, Vulcan, și de la A- genția Loto-Pronosport nr. 20—22 din orașul Lupeni, cartier Bărbăteni. (Al. II.)

nului, biletele pentru meciul de fotbal Jiul — Steaua se pot procura din timp, de la agenția clubului „Jiul", situată în fața restaurantului „Bulevard" din Petroșani, precum și de la

FIIMEPETROȘANI — 7 No
iembrie; Șapte băieți și o ștrengăriță; Unirea; Vînă- torul de căprioare; Pa
rîngul: Luptătorul cu sabia.PETRILA: A 3-a lovitură pentru motan..LONEA: Aventuri în Ontario.VULCAN — Luceafărul: Salamandra.LUPENI — Cultural : Toate pînzele sus,URICANI: Ceva <e poate fi cumpărat. nuN.R. Eventualele modificări intervenite în programarea filmelor aparțin întreprinderii Cine-

I 0E REDACTIE s losif BĂLAN, loan OUBEK, Dorin GHEțA, ton
MUSTAJA, Simion POp — redactor șef, Teodor RUSU — redactor set adjunct, 
Tiberiu SPĂTARI). * 1 '

TV20,00 Telejurnal.— Zilei Muncii — faptele de muncă ale țării.20,20 Viața economică.20,30 Columnele Independenței (color),— Emisiune-concurs dedicată aniversării a 110 ani de la cucerirea dc stat a Participă tativele Brașov,
IndependențeiRomâniei. .reprezen- județelor -Constanța, Harghita și Vîlcea. 21,50 Telejurnal. 22,00 închiderea programului.

memento

COLEGII din secția Mecano-energetic, întregul 
colectiv al IUM Petroșani sînt alături de colegul 
lor Ceaușu Ion în încercarea grea pricinuită de de
cesul tatălui. Sincere condoleanțe familiei îndoliate. 
(10 302)

COPIII împreună cu familiile mulțumesc tu
turor celor care au fost alături de ei la încercarea 
grea pricinuită de decesul scumpei lor mame

COLDA LUCREȚIA (10 293)

REAMINTIM celor ce l-au cunoscut că s-au îm
plinit 6 săptămîni de cînd ne-a părăsit pentru tot
deauna mult iubitul nostru soț și tată

ȚIȘTEA ALEXANDRU
Sufletul lui bun va rămîne veșnic în inimile 

noastre. Soția Lucica și fiul Nelu. (10 294)

AU TRECUT 6 luni de lacrimi și durere de cînd 
ne-a părăsit pentru totdeauna scumpul nostru soț, 
tată și bunic.

ȚIBICHI COSTACHE
Nu-1 vom uita niciodată. (10 266)

Redacția și administrația : Petroșani, str, Nicolae Bălcescu nr. 2. Telefoane ; secreta
riat t 41662, secții s 41663, 42464.
Tiparul ; Tipografia Petroșani, str. Nicolae Bălcescu nr. 2, telefon 41 365.


